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Verslog gedeelte roqdsvergodering 27 juni 2024
ochter gesloten deuren

rijd:
Locqtie:
Voorzitter:
Griffier:

22:42 - 22:5Q uur
Werkcofé gemeentehuis Mooshorst
De heer Vqn der Pos

De heer Grodisen

Aonwezig:
Roodsleden: de heer Akdeniz (Jong Mooshorst), de heer Benneker (Voor de Dorpen), de heer
Bongoerts (CDA), de heer Bos (Jong Mooshorst), de heer Derks (CDA), mevrouw Frqncken (WD),
de heer Geerders (Gewoon Uden), de heer Geurts von Kessel (CDA), de heer De Jong (PRO), de
heer Jozephs (Jong Mooshorst), de heer Kordol (UdenPlusLonderd), de heer Keijzer (Mooshorst
Vooruit), mevrouw Von Lqnen (Jong Mooshorst), mevrouw Lukossen (Groenlinks), de heer Minten
(cDA), de heer Prinssen (WD), de heer Segers (SP), mevrouw Thenu (Mooshorst Vooruit), de heer
Vqn Tiel (Jong Mooshorst), de heer Von Tiel (UdenPlusLonderd), mevrouw Troost (Jong
Mooshorst), de heer De Veer (Mooshorst Vooruit), de heer Von der Ven (Voor de Dorpen),
mevrouw Vissers (SP), de heer De Vroomen (VVD) en de heer Wittenberg (Jong Mooshorst)

College: wethouder Von Lonkvelt

Ambtelijke ondersteuning: mevrouw Vqn Aqken, de heer Heidq en mevrouw Jons

Afwezig:
Roqdsleden: de heer Bethlehem (Forum voor Democrotie), de heer Moothuis (Voor de Dorpen), de
heer Poels (CDA), de heer De Ridder (Gewoon Uden) en de heer Snoeks (SP).

9. Rqqdsvoorstel I Verwerving Oosterensepod 1O te Volkel (onder geheimhouding)
De voorzitter heropent de vergodering om 22:42 uur. Hij licht toe dot de rood eerst op bqsis von
de Gemeentewet moet beslissen of met gesloten deuren zql worden vergoderd. Als de rqod een
dergelijk besluit neemt, don geldt vqn rechtswege een geheimhoudingsplicht op hetgeen tijdens
de rqodsvergodering qon de orde is geweest. Deze verplichting duurt voort totdqt de rqod de
verplichting opheft. ln het loqtste beslispunt stoot wonneer de verplichting is opgeheven. Hij
vroogt de roqd of de rood kqn instemmen met het vergoderen ochter gesloten deuren. De rqod
goot hiermee okkoord.

De heer Geerders (Gewoon Uden) vroogt wqt het verschil is met het roodsvoorstel over verwerving
von de PNEM locotie en Vqn Donzel locotie in Uden. Bij die verwerving ging het om een veel groter
bedrog don bij de verwerving von het Oosterensepod 10 te Volkel, en de stukken von de
verwerving von de PNEM locotie en Von Donzel locotie zijn niet geheim.

De voorzitter geeft oon dot wethouder Von Lqnkvelt deze vroog kon beontwoorden.

Wethouder Von Lonkvelt licht toe dqt het college in eerste instqntie von plon wqs om beide
dossiers onder geheimhouding te bespreken. Mensen von de ogendocommissie of het presidium
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woren hiervon ook op de hoogte. Uiteindelijk is dit ter discussie gesteld door de griffie, omdot er

een juridische grondslog moet zijn om zoken onder geheimhouding te bespreken. Voor de

verwerving von de PNEM locotie en Vqn Donzel locotie wqs dit niet oon de orde. Een vqn de

orgumenten wqqrom je onder geheimhouding mog spreken, is een persoonlijk belong von de

initiqtiefnemer. De initiotiefnemer, in dit gevol de verkopende portij, heeft zelf nodrukkelijk
qqngegeven vonuit zijn persoonlijke belong dit met de rood te willen loten bespreken, wont mocht

de verkoop onverhoopt niet doorgoon, dqn ligt olle informqtie buiten. Als hij don nqqr een qndere

portij wil, don ligt het bedrog ql buiten. Dus vonuit dit persoonlijke belong heeft hij dit gezegd en

dot is ook de juridische grondslog om dit te kunnen doen.

De voorzitter geeft voor de goede orde oon dot er een qqntol mensen zijn von buiten de
gemeenteroqd. Dit zijn onder ondere de gemeentesecretoris, de wethouder, de heer Heido vonuit
de ombtelijke ondersteuning, de gríffier en de griffieondersteuning. Hij neemt oqn dqt de rood
qkkoord is met de oonwezigheid von deze mensen bij de vergodering. Dit is nodig voor

versloglegging en eventueel ombtelijke ondersteuning. De rood goot hiermee okkoord.

De voorzitter zegt dot de rqod vonof vrijdog kennis heeft kunnen nemen von de stukken. Deze

hebben in iBobs ochter een slotje gestoon en die hebben de roqdsleden kunnen lezen. Er zijn geen

technische vrogen ingediend. Hij vroogt of er toch nog vrogen zijn over dit voorstel voor de eerste

termijn.

De heer Benneker (Voor de Dorpen) geeft oon een technische vroog te hebben, moor dot hij

worstelde met de vroog of hij deze vroog kon stellen, omdot het vertrouwelijk is. Doorom stelt hij

de vroog hier. Hij leest in het verhool dot de wethouder nog niet weet wqt de herbestemming

wordt von de gronden. We kopen het, moor het is niet duidelijk wot de herbestemming is. Hij

vroogt of de wethouder dit noder kon toelichten.

Wethouder Von Lqnkvelt geeft qqn dqt hij dit noder kqn toelichten. De qonkoop heeft qls doel dot
er geen porollelweg oongelegd hoeft te worden. Het betekent dot de gemeente met een locotie

blijft zitten die voor ondere doelen kqn worden ingezet. Dqt kqn niet voor trqnsport, wont het kqn

niet zo zijn dot er strqks een onder tronsportbedrijf komt. Er zijn nog ollerlei mogelijkheden op het

betreffende perceel. Het kon ook zo zijn, wot ook in de stukken stoot, dot er ook nog wqt opgelost
moet worden uit het plongebied, wont er zijn ook nog een oontql ondernemers die mogelijk wot
willen. Het is dus niet op voorhond bekend wot de bestemming goot worden. Wel is op voorhond

bekend wot het niet goot worden, en dot is tronsport. Dot wordt juist weggekocht om de

verkeersbewegingen eruit te hqlen. Ook is woningbouw niet mogelijk, dot stoot ook in de stukken.

Dot kon niet in verbqnd met de oonwezigheid von de vliegbosis.

De voorzitter vroogt of de roodsleden nog ondere vrogen hebben.

De heer Keijzer (Mooshorst Vooruit) zegt dot bij de N605 cofinonciering is vonuit de provincie. Hij

vrqqgt woqrom dit bij deze oonkoop niet het gevol is.

Wethouder Von Lonkvelt qntwoordt dot deze oonkoop buiten het project volt, omdot ook met het

project doorgegoon kon worden zonder deze oonkoop. Don moet echter de porollelweg oongelegd
worden. Voorql de gemeente vindt dit geen toekomstbestendige, duurzome structuur vqn deze

weg. De gemeente heeft liever geen, zools de wethouder het zelf noemt, knutseloplossing, zools
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een pqrqllelweg voor één tronsportbedrijf. De gemeente is doorom bij de initiotiefnemer geweest
om hier te goon verwerven, mede met het stondpunt in het ochterhoofd dot de ochterblijflocotie
stroks weer verkoopboor is oqn een qnder. De gemeente loopt dus een heel beperkt finoncieel
risico.

De heer Keijzer (Mooshorst Vooruit) vqt somen dot het geen belong von de provincie is.

Wethouder Von Lonkvelt bevestigt dit. Het is gewoon op te lossen, ook ols het tronsportbedrijf
blijft zitten, olleen vindt de gemeente dit geen duurzome oplossing voor de longe termijn.

De voorzitter vrqqgt of er nog onderen zijn met vrqgen.

De heer De Vroomen (WD) zegt dqt het heel belongrijk is dot het zorgt voor voortgong in de
ontwikkeling om de N605 zo snel mogel'rjk te reoliseren.

Wethouder Vqn Lonkvelt geeft oon dqt dit net zo goed het gevol is, wont op het moment dqt er
een extro porollelstructuur moet worden gemookt, moet er weer extro verwerft worden. Wie weet
dot dqqr weer een qndere reqctie op kom. ln die zin helpt het met de voortgqng, olthons dot
hoopt h'rj.

De voorzitter vroogt of er nog qnderen zijn met vrqgen

De heer Derks (CDA) zegt dot hij zelf in dit buurtje woont. Hij geeft oon dot er in deze stoot
gekloogd wordt over dot het vrqchtverkeer niet oltijd de juiste route neemt door. Hij vroogt of dit
b'tj het college bekend is.

Wethouder Vqn Lonkvelt ontwoordt dqt er pos een inloopovond wos over de N605. Hij heeft er
toen voor de eerste keer over gehoord. Dot het vrqchtverkeer niet oltijd de juiste route neemt, zou
niet moeten, wont ze kunnen nu nog steeds over de Rechtestrqot rijden, en don de Zeelondsedijk
oprijden. Hij zol dit onder de qqndqcht brengen von de initiqtiefnemer, wont die blijft nog even
zitten. Dqn kqn hij ervoor zorgen dot dit gebeurt. Dit is wel een belongrijk punt, wont hier goot het
uiteindelijk om.

De voorzitter vroogt of er nog onderen zijn met vrogen. Dit is niet het gevol. De voorzitter geeft
oon dot er een oontol beslispunten stoqn. Het is een oonkoop vqn 1,3 miljoen. Dit is inderdood
loger don de oonkoop vqn de PNEM locotie en Vqn Donzel locotie in Uden. Moor wqt hij expliciet
wil benoemen is dqt er geheimhouding op het voorstel ligt, moor dqt ols dit besluit genomen is,

dqn wordt de geheimhouding opgeheven vonof het moment dqt de koop is geëffectueerd en
inschrijving von de eigendom in het Kodqster, in de openbore registers, heeft plootsgevonden.
Don gqot de geheimhouding ervon of. Dqn is wel belongrijk om te weten, wont tot die tijd mog de
roqd er niet over proten. Vqnqf dot moment mog het wel. Hij stelt voor om de rood een seintje te
geven ols dit geëffectueerd is, omdot onders iedereen tot het einde vqn het joor zijn mond goot
houden, terwijl dit niet nodig is. Deze dqtum is gesteld op l juli, dus de voorzitter goot ervqn uit
dot dit op l juli ook echter pqsseert en dot er een seintje komt von het posseren.

De voorzitter vroogt of de rqod kqn instemmen met het voorstel. Hij concludeert dot dit het gevol
is en vroogt of dit unoniem is. De heer Geerders geeft oon dot hij notuurlijk kon instemmen met
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het voorstel en dot hij het een goede zook vindt, moor hij zet er wel vroogtekens bij, hoewel hij er

nu geen ontwoord op hoeft te hebben, dot de toxqtie door dezelfde persoon wordt gemookt ols

de nodeelcompensotie en het memo. Verder heeft hij geen opmerkingen.

De voorzitter concludeert dot de rood okkoord is met het voorstel

Aldus vostgesteld in de openbore vergodering von de rqqd von de Mooshorst,
gehouden september 2024

de plootsvervon

E. Grodisen
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